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Abstract (en)
[origin: CN114382151A] The invention relates to a channel body of a drainage channel for draining traffic areas, in particular parking platforms,
parking garages and/or parking buildings, which channel body is made in particular of polymer concrete or cement concrete, comprising a channel
base (11) and two opposite side walls (12), wherein the side walls (12) have visible webs (13) which extend in the longitudinal direction of the
channel body (10). The invention is further characterized in that the coating surfaces (14) for surface coating are in each case adjacent to the visible
webs (13) and retracted from the visible webs (13) by steps (15), the coating surfaces (14) extending continuously in the longitudinal direction of the
channel body (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rinnenkörper, insbesondere aus Polymerbeton oder Zementbeton, für eine Entwässerungsrinne zur Entwässerung
von Verkehrsflächen, insbesondere von Parkdecks, Parkgaragen und/oder Parkhäusern, umfassend einen Rinnenboden (11) und zwei
gegenüberliegende Seitenwände (12), wobei die Seitenwände (12) Sichtstege (13) aufweisen, die sich entlang einer Längsrichtung
des Rinnenkörpers (10) erstrecken. Die Erfindung zeichnet sich ferner dadurch aus, dass eine Beschichtungsfläche (14) für eine
Oberflächenbeschichtung jeweils an die Sichtstege (13) direkt angrenzt und von den Sichtstegen (13) durch eine Stufe (15) abgesetzt ist, wobei sich
die Beschichtungsfläche (14) durchgehend entlang einer Längsrichtung des Rinnenkörpers (10) erstreckt.
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